
Božo Ljubić 

 Pitanje postavljeno Ministarstvu komunikacija i prometa BiH i Vijeću ministara BiH – 

„U kojoj je trenutno fazi, odnosno koji su sljedeći koraci u postupku osnivanja kanala na 

hrvatskom jeziku unutar Javnog RTV sistema u BiH, te jesu li predstojećom digitalizacijom 

javnih RTV servisa u BiH planirani tehnički kapaciteti koji bi mogli zadovljiti potrebe 

prilikom uvođenja kanala na hrvatskom jeziku?“ 

 


